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Referat fra møte i styret 16.06.2022 
 

STED: Hiak 
DELTAGERE:  Anette, Anne Lise, Nina, Liz, Monica, Nicholas og Elizabeth. 
FORFALL_ Stine, Christian 
Møtestart 18.00 
Referent:  Elizabeth 
 
Distribueres pr. e-post til: 
Styret: styret@stovnerhundeklubb.no – Agility, ak@stovnerhundeklubb.no - Drift: 
drift@stovnerhundeklubb.no – Bruks: bhk@stovnerhundeklubb.no – LP: 
lp@stovnerhundeklubb.no – Rally: rl@stovnerhundeklubb.no  

 

SAK 1 Fast post: Referat fra forrige styremøter 09.05 og 29.05 
Referatene er godkjent 

SAK 2 Fast post: Lillo arena  
Husk å booke arenaen om dagen fra 09.00 til 22.00. Anette sender forespørsel 
så arenaen blir booket. Faste møter i brukerrådet er i mai og november og de 
som møter skal sitte i styret. 

SAK 3 Fast post: Økonomi 
Kasserer informerte om revisjonskostnadene.  
Monica og Anette sender inn søknad om momskompensasjon. 
17.000 fra studieforbundet pr. april. 
277.000 fra stevner pr. april. 

SAK 4 Signerte mandater fra alle komiteer 
Sekretær sendt ut mandatene til komiteene. Begynt å få inn en del signerte. 

SAK 5 Årets ildsjel – forslag sendt inn av Hege B. Tollefsen 
Vi utsetter dette og tar det opp igjen til neste år. 

SAK 6 Saker fra Rally 
Rally vil ha reservert hallen tirsdag 18-20 og torsdag 20-22 for rallybaner. 
Treningsvester: ønsker å kjøpe inn et visst antall vester med logo, sponset. 
Styret godkjenner ønsket til rally om treningstid, ikke om vester. Vi har trykkeri 
avtale hos Comet sport/ Canelana som dere kan bestille hos. Eller dere kan 
finne en vest som dere vil ha og sy på Stovnermerke selv. Vi har muligheter å 
bestille inn HelsiTar vester og få Comet sport til å trykke på logo. Styret sier 
nei til sponsing av tøy. Anette svarer rally. 

SAK 7 Dyprens av gresset - status? 
PST Sportsanlegg kommer og renser gresset i hallen tirsdag 09.08.22 kl.09:00. 

Lage årshjul på børsting av gress. Utsettes til neste møte. 

SAK 8 Dugnad på Lillo – sette dato –en fra alle komiteer må hjelpe til. 
21. juni Kl.18.00. Det blir godt oppmøte fra styret. Vi flytter gjerdene slik at 
banene blir delt i 2. 

SAK 9 Kalenderoppsett for Lillo – hvordan deler man inn, 3 eller 4 deler? 
Ved partitreningsoppstart deles banen inn i 20+20+40- og den nederste delen 
er RL/LP sin. 
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I sommerhalvåret deler vi Lillo inn i 2 deler. En til agility og en i RL/LP. 
Mandag/onsdag og 18-22 og tirsdag/fredag 12-14 får RL banen og tirsdag og 
torsdag 18-22 får LP banen. 

SAK 10 Friluftslivets dag på Sognsvann 4. september 
Styret velger å stå over i år. 

SAK 11 Fiber tilgang til hallen 
Vedtak: Enstemmig vedtatt. Anette bestiller Viken fiber og informerer bonden. 

SAK 12 Telefonnummer til klubben 
Skal vi ha et telefonnummer som kan viderekobles til medlemskontakt, leder 
ol?  
Vedtak: Enstemmig vedtatt. Anette sjekker priser og kjøper. 

SAK 13 Trinn 1 og konkurranselederkurs 
Trinn 1 kurs med Kirsten Bjørnelykke går 29.-30. oktober, 19.-20. november og 
10.-11. desember. De 2 første helgene på Lillo (booke hunderommet) og den 
siste i desember i hallen. 
Konkurranselederkurs med Svein G. Rønning blir 20.-21. august på Lillo, 
booke hunderommet. 
Elizabeth booke Lillo både ute og inne. 

SAK 14 Innbetaling av 2. kvartal – skifte kode på Kløfta 
Anette og Monica fakturerer for 2. halvår og sender ut fortest mulig. Anette 
spør agility og får oppdaterte lister.  
Bytter kode 18. juli.  

SAK 15 Status basiskurs 
Avlyst pga for få deltagere. Settes opp til høsten igjen. 

SAK 16 Skilting rundt Lillo 
Nina sender informasjonen til Nicholas 

SAK 17 Skaffe egen hall 
Monica luftet ideen om egen hall. Sette ned en komite som jobber med dette. 
Se på dette til høsten. 

SAK 18 Eventuelt: 
Mandag og onsdag åpnes for fritrening inne på Kløfta for RL/LP når agility 
trener ute. 

 

 
Neste møte: 15. august kl.18.00. på Lillo arena. Fra kl. 20.00 til 21.30 kan komiteene 
delta. 


